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HoIEEE

Ik heb eerder vanmiddagl Rigs! even gesproken over uitkomsten gesprek dat|ERERen ik hebben gehad met ZonMw.

Elke 2 weken heb ik als codrdinerend opdrachtgever voor alle ZonMw COVID-19 onderzoeken een gesprek met EEEZN (plv.
5.1.2e

. Deze keer hebben we de vrijval besproken in het programma.

Doordat een grote studie niet heeft geleid tot verwachte effect zal daar een groot bedrag vrijvallen. Daamaast geldt dat ook voor

enkele kleinere studies. Daarnaast zijn sommige onderzoeken verlengt of uitgebreid.

Op dit moment is de verwachte vrijval in 2021 van 2,5 tot circa 3,5 min. De variatie van 1 min heeft te maken, dat mogelijk al 1

mln is ingezet voor call long covid/herstelzorg - die afspraak had ik gemaakt, als een voorfinanciering van de claim die CZ heeft

lopen op long-covid/herstelzorg, maar die helaas is afgewezen. ZonMw heeft daarna alles on hold gezet en mijn inziens is deze

call niet uitgezet, maar dat wordt nog nagegaan.

Reden dat ik deze afspraken maak, is in de brief van VWS benieuwd. Zie passage en bijlage.

Ik wil van de gelegenheid gebruik maken om mijn waardering uit te spreken voor

u en uw medewerkers waarmee zij de vele onderzoeken weten te codrdineren en

mogelijk te maken. Daarbij laat ik u weten dat voor de duur van het COVID-19

onderzoeksprogramma eventuele financiéle middelen, door bijvoorbeeld het

afbreken van een studie binnen het COVID-19 programma beschikbaar blijven
voor ander COVID-19 gerelateerd onderzoek. Daarnaast wil ik u vragen om ook

een deelprogramma te ontwikkelen voor nazorg/herstelzorg en voor

gezondheidsonderzoek bij rampen. Nadere afspraken hierover kunnen worden

gemaakt met de

Bij het opstellen van deze alinea hebben we geen rekening gehouden dat het om zulke grote incidentele bedragen ging. Het is nu

ook voor het eerst dat we hier zicht op krijgen. Ik zal de komende tijden nadenken over een proces hoe we dit samen met MT-

PDC19 en MT-PG kunnen uitlijnen en tot een prioriteiten lijn kunnen komen. Er zijn natuurlijk meer studies dan alleen de GOR

die financiering zoeken. Bijvoorbeeld op terrein van testen, vaccinaties, behandelingen en long-covid/herstelzorg. Daarbij zal ook

MT PDC19 geinformeerd moeten worden.

Voor nu heb ik het even aarjEREmeegegeven. Zodat hij het desgewenst kan inzetten richting FEZ.

Het leek mij goed dat je hiervan weet.

EEE lict weten geen problemen te hebben met voorfinanciering door ZonMw. De 2,5tot3,5 min valt niet allemaal in 2021,
maar zo mogen we het wat haar betreft wel inzetten.

Met vriendelijke groet,


